
 
 

Protokoll Distriktsstämman 
2021-04-15 

 
På grund av rådande Corona-pandemi hölls årets stämma utan fysisk närvaro med digitalt möte i 

Zoom kl 9.30-14.30, kompletterat med ett röstformulär som också är underlag för fattade beslut i 

detta protokoll. 

Förmiddagen bestod av kort allmän info från distriktet samt föredrag av Martin Engman, 

samhällspolitisk chef på förbundet och Carl-Johan Sonesson, Ordförande Region Skåne. 

Ombuden fick möjlighet att lämna yttranden, yrkanden och nomineringar i förväg, som sedan lades 

till i formuläret. Ombuden fick access till formuläret genom en länk och verifierades med e-

postadress som sedan inte kopplas till svaren. Svar innan kl 14.30 den 15 april. 

Ombuden hade möjlighet att kontakta distriktskansliet genom e-post och telefon. Möjligheten att 

ringa in sina svar erbjöds och nyttjades av två personer. 

 

1. Distriktsstämman öppnas. 

2. Val av mötesfunktionärer: Mötet genomförs digitalt och rösträkning i formulär, och därmed 

endast med delvis närvarande presidium. Inkomna synpunkter och rösträkning hanteras av 

distriktskansliet. Av valberedningen föreslagen ordförande är i kontakt med distriktskansliet 

under mötesförfarandet. Valberedningen föreslår (markera förslag du bifaller): 

 

 

a) Ordförande: Siw Persson - Siw måste lämna återbud av personliga skäl. Kan vi välja 

Gunnar Edebrand? 

b) Vice ordförande: Gunnar Edebrand - Knut Sigander finns fysiskt på plats i Höör. Kan vi 

istället välja Knut Sigander? 

c) Sekreterare: Marianne Flygare 

d) Protokolljusterare/rösträknare: Åke Emilsson och Gun Söderstedt 

 

 
 

 



 
 

 
3. Förhandlingsordning: Distriktsstyrelsen (DS) föreslår att stämman genomförs utan 

fysiskt möte med hjälp av e-post, digitalt möte och röstningsformulär till ombud och övriga 

röstberättigade. För ombud utan internet kan röstning ske per telefon den 15:e april mellan 

klockan 13.30–14.30, tel. 0413-291 14 eller 0413-291 

50. Ombuden har haft möjlighet att inkomma med yrkanden i förväg (senast den 6 april) 

eftersom det praktiskt blir omöjligt att införa yrkanden etc. i detta röstformulär på 

stämmodagen. Ombuden har haft möjlighet att yttra sig till den 6 april. Därefter har 

inkommit nomineringar och en motion. STÄMMAN BÖRJAR DÄRFÖR MED ATT 

OMBUDEN BEREDS TILLFÄLLE ATT YTTRA SIG BETRÄFFANDE DESSA 

TILLKOMMANDE YRKANDEN Punkt 16 (18), 22 (29), 27a (34) 

 

 
 

 
4. System för rösträkning: Rösträkning sker automatiskt utifrån detta formulär. 

Rösträknarna får i efterhand tillgång till det digitala underlaget. 

 
 
5. Justering av röstlängden sker i efterhand, när alla formulär har kommit in. 

 

Totalt hade 83 ombud och 11 från distriktsstyrelsen möjlighet att rösta med tillskickad länk.  När 

röstningen redovisades i det digitala mötet hade 81 röster kommit in. Totalt kom 84 röster slutligen in 

(varav 83 innan utsatt tid kl 14.30). Tillkommande röster har ingen påverkan på något röstresultat. 

 

 

6. Distriktsstämman utlyst i stadgeenlig ordning: Kallelse har skickats med e- post/brevpost, 

samt publicerats på hemsidan 2021-02-24. Alla handlingar var ombuden tillhanda på hemsidan 

senast 2021-04-01. Kan stämman anses vara utlyst i stadgeenlig ordning? 

 

Markera alla som gäller. 

 
Ja 

Nej 

 
 
 

6. 7. Fastställande av föredragningslistan: Föredragningslistan är publicerad på 

hemsidan enligt ovan samt utskickad till ombud anmälda per 210408. Kan 

föredragningslistan fastställas? 

 

Markera alla som gäller. 



 
 

 

8. Tid och plats för justering av protokoll: På grund av rådande omständigheter 

sammanställs protokollet av distriktskansliet och skickas till berörda personer för 

underskrift och justering. Presidiet och protokolljusterare får tillgång till underlagen i detta 

formulär (exkl. persons- och föreningsnamn). 

 
 



   10.1. Synpunkter på räkenskaperna (frivilligt): 
 Finns i bilaga 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
        14.1. Synpunkter på arvode (frivilligt) 
                 Finns i bilaga  
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       15.1. Synpunkter på reseersättning och traktamente (frivilligt): 

    Finns i bilaga 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
     16.1 Synpunkter på frågeställning och klarläggande ovan (frivilligt): 
               Finns i bilaga 
 

17.1. Synpunkter på årsavgiften (frivilligt): 

          Finns i bilaga  

 
  18.1. Synpunkter på budgetförslaget (frivilligt): 
             Finns i bilaga 
 
 



 

      19.1. Synpunkter på fastställande av antal ombud till Distriktsstämman år 2022 (frivilligt): 

               Finns i bilaga 

 

       20.1. Synpunkter på antal styrelseledamöter (frivilligt): 
                Finns i bilaga 
 
 
 
 
 





 

 



 

 

   28. Övriga frågor: Det har inte inkommit några övriga frågor och denna punkt behandlas 

         därför inte. 

 

 

 

       30. Synpunkter på detta digitala mötesförfarande (frivilligt): 
              Finns i bilaga 
 

 
Höör 2020-05-07 
Pga. rådande omständigheter skickas protokollet runt för påskrift 
 
 
 
Gunnar Edebrand, Malmö   Marianne Flygare, Limhamn 
Mötesordförande              Sekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
Åke Emilsson, Eslöv    Gun Söderstedt, Kristianstad 
 



Bilaga 
Synpunkter gällande punkter i protokollet för SPF Seniorerna Skånedistriktets årsstämma 
år 2021 
 

 
 

 

 

 



 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

OK, men tekniken måste finslipas. 

 

Mycket bra för SPF att kunna ha digitala möten i många sammanhang. ( Min erfarenhat från många 

digitala möten i vitt skilda sammanhang är att TEAMs fungerar bättre än ZOOM och har svenska 

som språk. När nu SPF valt ZOOM bör man nog hålla fast vid det , men v.g undersök om det inte 

finns en kanske dyrare, men kraftfullare ZOOM version ) 

 

Blir säkert bra med lite mer erfarenhet! Vi ser fram emot att pandemin snart är över så vi kan börja 

starta upp igen! Kan bli trögt i starten! 

 

Öva på och informera om förfarandet! 

 

Det finns en del plusfaktorer med denna mötesform jämfört med det fysiska mötet. När det fysiska 

mötet blir möjligt igen bör frågan om den digitala mötesformen som ett komplement tas upp på 

dagordningen. Jag tror att det idag var en del som fick komma till vårt distriktskontor som aldrig 

varit där. Bara en sådan sak har ett värde. Sedan upplever jag de yttrande som görs vara i ett 

"skarpare" läge. Syns och hörs bättre. Tack för en väl genomförd stämma trots lite tekniskt strul.  

 

Mycket bra jobbat både av presidiet och kansliet !! 

 

Vi har en del att lära oss! 

 

Fungerade bra! 

 

Jag tycker att vi kan ha så fler gången. I grunden positiv till digitala möten. Vi har även 

styrelsemöten digitalt och även låtit spela in månadsmötesföredrag och lagt ut dem på vår 

hemsida. 

 

Lite ljudproblem. Många som inte stängt av sina mikrofoner 

 

För mycket tekniska problem. Inbördes bråk i Helsingborg onödigt  

 

Tristare än att träffas, men i övrigt ett väl förberett och bra genomfört! Tack ska ni ha för det stora 

arbete som lagts ner på detta. 

 

Det fungerar bra men mycket trevligare då vi träffas fysiskt. Ser fram emot det 

 

Mötesförfarandet är utmärkt men det behövs mer träning och erfarenhet innan det fungerar 

friktionsfritt. All vår början är svår. 

 

Ta bort förmiddagens föredrag då det blev väldigt rörigt med alla länkar som skulle användas 

Inget 

 

Vissa tekniska problem! 

 

Hopplöst med tekniken! Irriterande rundgång. Sidor som dyker upp och försvinner. Jag har loggat in 

på nytt flera gånger. Det tog lång tid innan jag fick röstningslänken. 

 

Hyggligt bra. Dålig uppkoppling ibland. Detta format kan säkert användas även efter pandemin!  



Ganska bra genomfört med hänsyn till att vi många av oss deltagarna har lite lite erfarenhet av 

digitala möten. Ser framemot video sammanställning av bland annat fm. genomgång, Skulle vara 

bra att få äntligen svar på regler vid utomhus vistelse och utomhus aktiviteter. Tack för mig !  

 

Det är något vi kommer att få vänja oss vid. Livet efter Corona kommer att bli mer digitalt. Detta 

fungerade bra dock lite rundgång i slutet så avstängt ljud är bäst. Annars ett mycket intressant 

föredrag av Martin Engman. Carl-Johan Sonesson var kanske lite för politiskt. 

 

Vi har tyvärr inte göra på något annat sätt. Det är alltid bättre att mötas IRL men vi får hoppas på 

det, till nästa års stämma. Tack för idag! :) 
 
 
 

 


